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Verslag van het Sprekersplein woensdag 4 februari 2015 
 
Aanwezig leden van alle fracties van de raad 
 
Namens griffie Yvon van Geel 
 
Namens college vertegenwoordigers van het College 
 
Ambtelijke bijstand 2   personen 
 
Publieke tribune 60 personen 
 
Tijdstip Sprekersplein 19.05 uur – 20.10 uur 
  
 
Plaats Raadszaal, Stadhuis Venlo 

 
http://venlo.notubiz.nl/vergadering/164173/Beeldvormende+Raad+04-02-2015 

 
 
 
1. Opening en mededelingen 
 
De voorzitter, Alexander Vervoort opent het Sprekersplein en heet iedereen van harte 
welkom. 
Hij deelt mede, dat er volgens de spelregels van het Sprekersplein voor de inspreker 
5 minuten beschikbaar is waarna het mogelijk is voor de leden van de raad om 
vragen te stellen aan de inspreker. 
 
2. Inspreker 
 
Mevr. Liebregts,  
Hypermakten Holland BV,  
cvr@zbg.nl; 

 
NERSTRAAT 2 - 5913 VE VENLO 077-3541690 INFO@MAKELAARWOLTERS.NL 
Spreker Onderwerp  

 
Mevr. Liebregts Onderwerp; Detailhandelsnota Venlo 2015 – 2025 

(RV 2015-1) 
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Boodschap: Wil de raad haar visie geven op het concept 
Detailhandelsnota.  
 
Verneemt tevens graag of de presentatie die recentelijk 
is toegezonden duidelijk is of nog verdere vragen heeft 
opgeleverd. 

 
3. Eerste reactie fracties 
NB: Korte toelichting op hoofdlijnen van reactie/standpunt fracties 
 
Fractie 
 

Reactie 

PvdA Dhr. E. Boom, het is duidelijk om welke 
sportzaak het gaat en dat er ongeveer 85 
arbeidsplaatsen mee gemoeid zijn.  
Wordt in Weert een dergelijke zaak opgestart 
en hoe verloopt het daar? 
We hopen tevens dat er in Venlo een link 
gelegd wordt tussen sport en kinderen om 
ook het maatschappelijke aspect te 
benadrukken. 
Dhr. Boom vraagt hoe in andere plaatsen  
deze vorm tot uiting is gekomen en hoe men 
dit in Venlo wil realiseren. Ziet graag de 
inzichten van mevr. van Kemenade, 
eigenaresse van Topshelf, op korte termijn 
tegemoet. 
 
Mevr. Liebregts, ook in Weert is Topshelf 
afhankelijk van de bestemmingsplan 
wijziging. 
We zullen mevr. van Kemenade vragen hoe 
zij denkt de cohesie Sport en Jeugd toe te 
passen in Venlo en we proberen deze 
inzichten zo spoedig mogelijk toe te zenden 
aan de raad. 

VenLokaal Dhr. L. van den Beucken, er is al vaker 
gesproken over de wisselwerking tussen het 
Trefcenter en de Binnenstad. Zou u bereid 
zijn mede een pilot te financieren van een 
paar maanden zodat er een shuttle service 
komt naar de binnenstad van Venlo. 
 
Mevr. Liebregts, we zijn best bereid wanneer 
er een verruiming van het aanbod van 
Trefcentrum komt, een pilot shuttledienst van 
een paar maanden op te zetten. Onderzoek 
heeft namelijk uitgewezen dat 25% van het 
winkelend publiek dat Topshelf aantrekt ook 
wil funshoppen in de binnenstad van Venlo. 
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4. Afspraken 
 
NB: het sprekersplein wordt altijd afgesloten met een conclusie hoe de aanwezige 
fractieleden met de inspreekbijdrage zullen omgaan. Daarbij zijn drie mogelijkheden: 
1. Bespreken in de fractie als het gaat over een onderwerp dat niet op de agenda staat of 
2. betrekken bij de woordvoering als het onderwerp wel op de agenda staat of 
3. voor kennisgeving aannemen. 
 
Onderwerp staat deze maand op de agenda van de raad en bevindingen worden 
meegenomen. 
 
 
Fractie Afspraken 
VVD 2 
CDA 2 
PVDA 2 
GroenLinks 2 
VenLokaal 2 
Lokale Democraten 2 
D66 2 
SP 2 
 
 
 
 
 
 
 


